

18<sup>th</sup> September 2022

التاريخ: 18 سبتمبر 2022م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Appointment of CFO**

**الموضوع: تعيين رئيس مالي**

Renaissance Services SAOG announces that Mr Vishal Goenka, the outgoing CFO, has stepped down from his position for personal reasons and Mr. Haitham bin Nasser Al-Taie is appointed as interim CFO with effect from 15<sup>th</sup> September 2022.

تود النهضة للخدمات ش.م.ع. الإعلان أن الفاضل/ فيشال غوينكا، الرئيس المالي السابق قد تنحى عن منصبه لأسباب شخصية وأن الفاضل/ هيثم بن ناصر الطائي تم تعيينه رئيساً مالياً مؤقتاً خلفاً له اعتباراً من 15 سبتمبر 2022م.

Mr. Haitham Al-Taie has an MBA from the University of Bedfordshire and a Leadership Program alumnus of the London Business School. He has also over 20 years of experience in Finance.

الجدير بالذكر أن الفاضل/ هيثم الطائي حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشاير وخريج برنامج القيادة بكلية لندن للأعمال. كما يتمتع الفاضل/ هيثم الطائي بخبرة تتجاوز الـ 20 عاماً في الشؤون المالية.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG

عن/ النهضة للخدمات ش م ع

